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Interpellation till socialnämndens ordförande Iosif Karambotis! 

 

Vad gör Skellefteå kommunför att klara av de utskrivningsklara patienterna? 

Skellefteå kommun har en historia om att ha svårt att kunna ta emot utskrivningsklara patienter från 

region Västerbotten. Det finns rapporter om att personalbristen i Kommunen gör att det finns 

tomma platser på våra boenden och att detta påverkar möjligheten att ta emot utskrivningsklara 

patienter. Detta har också visat sig med all tydlighet att Skellefteå kommun inte tar emot 

utskrivningsklara patienter i den takt som de skrivs ut, vilket förorsakar stora problem för lasarettet. 

Det finns exempel på att patienter som är färdigbehandlade legat på Skellefteå lasarett i en månad. I 

snitt har det legat mellan 15-25 stycken utskrivningsklara patienter på Skellefteå lasarett. Jag finner 

det väldigt oroande att socialnämnden inte vet hur många som ligger på Skellefteå lasarett som 

utskrivningsklara. Möjligen kan en anledning till att Skellefteå kommun inte gör någon större 

ansträngning att ta emot de utskrivningsklara patienterna, att vitesbeloppet som faller ut efter tre 

dagar är borttaget sedan en tid tillbaka.  

 

 

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till socialnämndens ordförande Losif Karambotis; 

- Hur arbetar socialnämnden för att uppfylla åtagandet att ta hem utskrivningsklara patienter?  

- Mot bakgrund av tidigare debatt om svårigheten att ta hem utskrivningsklara patienter inom 

tre dagar, kommer socialnämnden att ändra sitt arbetssätt, och i så fall hur? 

- Vad har socialnämnden för målbild, ambition kring de utskrivningsklara patienterna?  
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